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Høring av overordnet strategi for Dokken. Innspill fra Eldrerådet 

Eldrerådet behandlet saken i møte 6. januar, sak 7/21 og vil gjerne komme med følgende 
innspill: 
 

1. Eldrerådet viser til at om nokre år vil dei eldre utgjera nær ein 1/3 av befolkninga i 
Bergen. Rådet saknar eldreperspektivet i den overordna strategien for Dokken. 
Strategien understrekar at dette skal verta eit område for alle. Rådet meiner det må 
skrivast meir eksplisitt om korleis ein tenkjer å leggja til rette for at eldre skal ønskja å 
bu her, og at det er mogeleg for dei, økonomisk og på andre måtar. 

2. Eldrerådet ønskjer å få ein representant med i den eksterne referansegruppa for 
prosjektet.  

 
 
Med hilsen 
Eldrerådet 
 
 
Nils Mæhle - leder 
Ragnhild Hvoslef Krüger - rådgiver/rådssekretariatet  
 
Dokumentet er godkjent elektronisk. 
 
 
 
Kopi:  
         

Til 

BKMB - Seksjon plan og transport (Arbeidssted) 

v/Laura Ve 

BKMB - Seksjon plan og transport (Arbeidssted) 

v/Stina Helena Lovisa Pettersson 

 
Fra 
Eldrerådet 

Intern korrespondanse 

Vår referanse: 2021/01523-3 

Saksbehandler: Ragnhild Hvoslef Krüger 

Dato: 15. januar 2021 

  

   
 


